
From: Lubomir Terziev  

Sent: Thursday, February 1, 2018 10:25 AM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи 

клас в общинските училища на територията на Столична община. 

  
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община   
  
Уважаеми доц. Чобанов, 
Моля в обсъждането на системата за прием на ученици в първи клас да се запази 
фокусът върху многодетните семейства, който е застъпен в ценностите на обществото 
ни и философията на много от общинските наредби, както и на предишните правила за 
прием на ученици в първи клас.  
Трудностите на отглеждане на тридетно семейство са многократно обсъждани, но в 
град като София, където транспортът е важен фактор, трудностите са неимоверно 
големи. 
Според мен преференциите за многодетни семейства не привилегироват твърде 
голяма група кандидат-ученици, така че не биха засегнали значимо интересите на 
останалите кандидати. В същото време, обаче, без привилегии, децата от многодетни 
семейства остават в риск от реална, физическа невъзможност да участват в 
образователния процес. 
Като баща на три деца - на 7, 5 и 1-годишна възраст, изпитвайки всички трудности на 
транспортирането им в различни учебни заведения, бих бил благодарен, ако Столична 
община помогне. Посредством връщането на критерия "многодетно семейство" със 
значима тежест, ще се увеличат шансовете за удовлетворяване на желанието на тези 
семейства за конкретно училище, съобразено с техните конкретни маршрути на 
движение. Това, убеден съм, ще се приеме изцяло положително от всички 
заинтересовани. 
Благодаря Ви предварително! 
С уважение, 
д-р Любомир Терзиев 
  
  
 


